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Kultur- och fritidsförvaltningen 
 

  
Till  kultur- och fritidsnämnden 

  
  

 

Medborgarförslag – Bygg två konstgräsplaner för 7-manna 
fotboll, en i Vaggeryd och en i Skillingaryd 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden förordar kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget. 
Kultur- och fritidsnämnden uppdrar åt förvaltningen att arbeta vidare för en utökning av 
tillgången på konstgräsplaner i kommunen, i dialog med berörda föreningar. 

Sammanfattning av ärendet 
Kultur- och fritidsnämnden har mottagit en remiss från kommunfullmäktige med uppdrag om 
att bereda ärendet inför ett beslutstagande inom kommunfullmäktige gällande ett 
medborgarförslag 2021-02-28, med förslag om att kommunen bygger två 
konstgräsplaner för 7-manna fotboll, en i Vaggeryd och en i Skillingaryd.  
 
Kultur- och fritidsförvaltningen har inhämtat synpunkter från Skillingaryds Idrottssällskap 
(SIS), Waggeryds Idrottsklubb (WIK), Föreningen Movalla IP och Föreningen Vaggeryds IP i 
frågan. 

Ärende 
Kultur- och fritidsförvaltningen har inhämtat synpunkter från Skillingaryds Idrottssällskap 
(SIS), Waggeryds Idrottsklubb (WIK), Föreningen Movalla IP och Föreningen Vaggeryds IP i 
frågan.  
 
Medborgarförslaget tar upp att Vaggeryds kommun växer samt vikten av förutsättningar för 
idrott och rekreation. Kultur- och fritidsnämnden har uppfattningen att samtliga områden 
inom kultur- och fritid behöver beaktas och dimensioneras i enlighet med kommunens 
tillväxt, för att kunna möta efterfrågan, vara en attraktiv kommun och bidra till en god 
folkhälsa.  
 
Medborgarförslaget lyfter att den befintliga konstgräsplanen främst är för seniorlagen i 
kommunen. Någon sådan intention har aldrig funnits från Kultur- och fritidsnämnden. 
Tvärtom, är barn- och ungdomsidrott alltid högt prioriterat.  
 
SIS, KSK och Movalla har inkommit med synpunkter. 
Föreningarna lyfter att behovet att planer ökar i takt med fler aktiva idrottsutövare. De ser 
även fördelar med minska resor med en plan även i Skillingaryd. SIS förespråkar en 11-
mannaplan i anslutning till Movalla IP. Närheten till Movalla ses som fördelaktigt av flera 
praktiska skäl, såsom exempelvis omklädningsmöjligheter samt möjlighet till drift av 
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konstgräsplanen av Movalla IP. En fördel med att samla aktiviteter är också att det bidrar till 
en levande mötesplats. 
 

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige 

 

Handläggare 
David Norrfjärd förvaltningschef kultur- och fritid 
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